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Reenter the shadowy world of Jason Bourne, an expert assassin still plagued by the
splintered nightmares of his former life. This time the stakes are higher than ever. For
someone else has taken on the Bourne identity—a ruthless killer who must be stopped
or the world will pay a devastating price. To succeed, the real Jason Bourne must
maneuver through the dangerous labyrinth of international espionage—an exotic
world filled with CIA plots, turncoat agents, and ever-shifting alliances—all the while
hoping to find the truth behind his haunted memories and the answers to his own
fragmented past. This time there are two Bournes—and one must die.
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一般的不能再一般了
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书评

本来是冲着这套书的名声去的，看完这本书感觉： 1. 作者Robert
Ludlum自己一定有军事背景，而且时间还不短； 2.
Ludlum要么在70-80年代在中国生活过（看起来如此不太可能，对中国这么有成见）；
很有可能是在香港、澳门以及中国南部生活过一阵子，那时候可能只有那里有出租车等
...  

-----------------------------
读这本书是因为电影的缘故, 虽然电影的情节和人物和书已经是风马牛不相及了.
故事很紧凑. 但其中的逻辑好象并不很清楚. 比如法国人训练的Bourne
II怎么会跑去跟Sheng一伙呢? 美国大使要Bourne去刺杀Sheng为什么要用Bourne
II来做诱饵呢? 害得Bourne两次行动. 情节超级离奇. 连...  
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